5D4N

爱上清迈与清菜

FALL FOR CHIANGMAI AND CHIANGRAI





Tour Code: **FS-5TSCC**



行程亮点 / TOUR HIGHLIGHTS

- ◆ 参观清迈素帖寺(又称双龙寺),这是清迈最具标志性的寺庙
- Doi Suthep Temple Tram Ride: Visit Chiang Mai's most iconic temple
- ◆ 前往宁曼路区,这里融合了现代艺术、精品购物和美味的当地美食, 是体验文化与美食的绝佳之地
- Explore the trendy One Nimman district, known for its blend of modern art, boutique shopping, and delicious local food, perfect for a cultural and culinary experience
- ◆ 尽情探索清迈夜市,挑选手工艺品、品尝地道街头美食,感受独特的夜 股気用
- Chiang Mai Night Market: Dive into the vibrant Night Market to shop for handicrafts, savor local street food, and experience the lively atmosphere
- ◆ 在 Mae Kajan 温泉泡脚放松,享受有益的温泉疗效
- Enjoy a quick stop at Mae Kajan, a bubbling hot spring perfect for soaking your feet and relaxing
- ◆ 探索翠峰茶园,漫步于葱郁的茶田之间
- Explore Chui Fong Tea Plantation and stroll through its lush tea fields

- 欣赏令人叹为观止的清迈白庙,这座精美的建筑以复杂的设计和耀眼的白色结构为特色
- Admire the stunning Wat Rong Khun (White Temple), a masterpiece of intricate design and dazzling white architecture
- 参观著名的清迈蓝庙,欣赏这座建筑奢华的蓝色屋顶和外观,以及精美的金色装饰
- Visit the remarkable Wat Rong Suea Ten (Blue Temple), famed for its vibrant blue color and intricate, artistic design
- 清萊最受欢迎打卡点: Lalitta Café 拥有10米高的瀑布和古典仙女雕塑, 周围是兰花和丛林,水雾与干冰效果营造出梦幻氛围,顾客可自费享用 美食或咖啡
- The most popular Instagram spot in Chiang Rai: Lalitta Café features a 10-meter-high waterfall and classical fairy sculptures, surrounded by orchids and lush greenery. The mist and dry-ice effect creates a dreamy atmosphere, and guests can enjoy food or coffee (at their own expense)
- ◆ 在辛哈公园停留拍照,欣赏标志性的金狮雕像
- Stop for a photoshoot at Singha Park to admire the iconic golden lion statue

酒店 HOTEL (全程 3★)

 清迈埃拉娜飯店或同级
 ×3晚(清迈)

 M精品度假村或同级
 ×1晚(清莱)

AE Lana Chiang Mai or similar x 3 N (Chiang Mai)
M Boutique Resort Chiang Rai or similar x 1 N (Chiang Rai)

购物站 SHOPPING STOP

- 土产
- 银器和蜂蜜产品店
- Dried Food
- Silver and Honey Product Shops







DAY 1

MEALS: MOB

Doi Suthep

DAY 2

MEALS: Breakfast

• Blue Temple

MEALS: Breakfast

DAY 3

DAY 4

DAY 5

MEALS: Breakfast

MEALS: Breakfast / MOB
• Central Shopping Mall

Arrive in Chiang Mai Airport,

After breakfast, transfer to Chiang Rai

Maya Shopping Mall

Mae Kajan Hot Spring

Chui Fong Tea Plantation

Singha Park photo stopTransfer back to Chiang Mai

TOUR ITINERARY

KUALA LUMPUR > CHIANG MAI

CHIANG MAI - CHIANG RAI

CHIANG RAI - CHIANG MAI

Shopping stop: Dried food, Silver and Honey Products Shop

CHIANG MAI → KUALA LUMPUR

CHIANG MAI

Transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur

• Free Day or Join Optional Tours

One Nimman

White Temple

Chiang Mai Night Market

· Chiang Rai night market



旅游行程表

第一天 吉隆坡 → 清迈

膳食: 机上用餐 抵达清迈机场,

- ◆ 素帖寺(又称双龙寺)
- ◆ 宁曼路
- Maya马雅百货公司
- 清迈夜市

第二天 清迈 - 清莱

膳食: 早餐

早餐后,前往清莱

- MAE KAJAN 温泉
- 清莱白庙
- ◆ 清莱蓝庙
- 清莱夜市

第三天 清莱 - 清迈

膳食: 早餐

- ◆ 翠峰茶园
- 辛哈公园拍照
- ◆返回清迈 ◆购物站:土产,银器和蜂蜜产品店

第四天 清迈

膳食: 早餐

全天自由活动或参与自费项目

第五天 清迈 → 吉隆坡

膳食: 早餐/机上用餐

- ◆ 尚泰清迈购物中心Central Festival
- ◆ 前往机场,返回吉隆坡

自费项目 OPTIONAL TOURS

- 青迈大象丛林保护区体验(喂食、洗澡、制作维他命球,与大象亲密接触)
 - i) 泰币 2200 /人(最少6人)
- ii) 泰币 2000 /人(8人或以上)
- ◆ 乘坐马车游走南邦城市(参观南邦博物馆、帕禅寺、陶瓷 Outlet,并亲自绘制咖啡杯)
 - i) 泰币 2200 /人(最少6人)
- ii) 泰币 2000 /人(8人或以上)
- ◆ 泰国传统服饰文化体验(穿上传统服饰,在 Valley Café 享用咖啡和芒果糯米饭,并探索隐藏在山中的彩虹洞)
 - i) 泰币 2200 /人(最少6人)
- ii) 泰币 2000 /人(8人或以上)
- · Elephant Santuary half-day tour (Feed, bathe, make vitamin balls and enjoy close encounters with elephants)
 - i) THB 2200 /pax (Min 6 paxs)
- ii) THB 2000 /pax (8 paxs and above)
- · Lampang City tour by horse carriage (Visit Lampang Museum, Big Buddha at Wat Doi Phra Chan, Ceramic Outlet, and paint your own coffee mug)
 - i) THB 2200 /pax (Min 6 paxs)
- ii) THB 2000 /pax (8 paxs and above)
- Thai Costume Cultural Experience (Wear traditional costumes, enjoy coffee and mango sticky rice at Valley Café, and explore the hidden Rainbow Cave)
 - i) THB 2200 /pax (Min 6 paxs)
- ii) THB 2000 /pax (8 paxs and above)

REMARKS

- ◆ 司导游讲解以中文为主 Tour commentary in Mandarin
- ◆ 此旅游配套仅适用于马来西亚国民
 This tour package is applicable for Malaysians only
- ◆ 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅行保险 Tour package includes travel insurance for travelers up to 69 years old
- ◆ 由于酒店不提供三人间,所以若三人同行,则需额外补单房差 Triple room sharing is not available.

Triple room snaring is not available. Groups with odd-number members will be subject to single supplement surcharge TRAVEL AGENT:



TRAVELERS HUB TOURS SDN BHD

2-3-3A, Kompleks Kantonmen Prima, No: 698, Batu 4 Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur, Malaysia. Tel: +9016-391933 | +902-72326615 | Fax: +603-27326619 Web: www.travelershub.com.my